
• SKUPNO ZASEDANJE ZBOROV ZDRUŽENEGA DELA
IN KRAJEVNIH SKUPNOSTI

Obljube je treba držati
Čeprav je bilo skupno zasedanje zborov združenega dela in krajev-

nih skupnosti 8. novembra sklicano ob 12. uri, je bilo iz gospodarstva
navzočih le 19 delegatov, to je ravno toliko, da je bil zbor še sklepčen.
Zasedanje, ki ga je vodila Vesna Gotovac-Juvan, predsednica zbora
KS, ob pomoči Franca Vrečiča, predsednika zbora združenega dela,
je imelo na dnevni red uvrščeno tudi zanimivo točko dnevnega reda:
osnutek programa razvojnih nalog za uresničevanje družbenega plana
občine v letu 1990. Hkrati s programom so delegati obravnavali tudi
analizo uresničevanja tega plana v obdobju 1986-1989. Bilo je tudi
nekaj dclegatskih vprašanj, predvsem iz zbora krajevnih skupnosti.

' Večina pripomb, ki jih je bilo povečanje kapacitet. »Če se je ne-
koč nekaj obljubilo, je to obljubo
treba držati,« je pribil delegat iz
Zaloga. Njegovemu mnenju je pri-
tegnila tudi Marjeta Višnjevar iz
KS Vevče-Zg. Kašelj, ki je na-
štela še nekatere neizpolnjene ob-
ljube v njihovi krajevni skupnosti
in dejala, naj se vendar prične
deJati, ne samo obJjubijati. Stane

Večina pripomb, ki jih je bilo
slišati na osnutek programa raz-
vojnih nalog, ni bila novih. Tako
je delegat Dragan Mihajlovič iz
KS Dušan Kveder Tomaž (govo-
ril pa je tudi v imenu druge KS iz
Novih Jarš Jože Moškrič-Ciril)
ponovil, da se ne striniajo z digi-
talno telcfonsko centralo, ki je
predvidena v programu nalog,
kajti obljubljeno jim je bilo pit
poslopje. Delegat Milan Lipov-
šek iz Zaloga pa je protestiral
proti razširitvi Petrola; tudi njim
je bilo obljubljeno, da se le-ta ne
bo širil, zdaj pa je iz podatkov
v gradivu mogoče razbrati, da ne
gre le za sanacijo, temveč tudi za

Keber iz Zadvora pa je rekel, da
jim pred časom, ko so opozarjali,
da bo Petrol prišel do hiš, nihče ni
prisluhnil.

Nezadovoljni so tudi v krajevni
skupnosti Zadobrova-Sneberje.
Dušan Dolinar je rekel, da pogre-
šajo odgovor na vprašanja, kdo je

kriv, da se nekatere stvari niso
naredile tako, kot je bilo rečeno.
Naštel je: cesta, zdravstvo, trgo-
vina...

Oglasili so se predstavniki IS
naše občine; podpredsednik Jože
Leskovšek je povedal, da je iz-
vršni svet vztrajal pri gradnji ptt
poslopja v Novih Jaršah. V krat-
kem naj bi bil sestanek, na kate-
rem bodo od Podjetja za ptt pro-
met zahtevali odgovor, kaj je tu
mogoče postaviti: poštno enoto ali
centralo. Stane Mikuž, predsed-
nik komiteja za urbanizem, grad-
bene zadeve in varstvo okolja pa je
razložil, da je Petrolu uspelo pri-
dobiti strokovne podlage za sana-
cijo, o tem bo tudi v prizadetih
kriijcvniii ikupmjiiiii uigaiu^ii<tiia
javna razprava. Prediaga se, naj bi
se parkirišča iz Flaj^manove ulice
preselila na lokacijo v Zalog, za-
radi novih rezervarjev pa naj bi sc
povečale tudi kapacitete Petrola.

Za govorniški pult je stopil tudi
predsednik izvšnega sveta Miro
Sotiar, ki je podrobneje obrazložil
sporne zadeve. Glede Petrola je
dejal: »Izvršni svet ne bo dovolil,
da bi se zgodila kakšna možna
katastrofa, zato je zahteval od Pe-
trola, da stanje sanira.« Povedal je
še: »Mi nc moremo dovoliti Pe
trolu in tudi ne bomo, tako sn.
storili tudi pri železnici, da karkoli
sanira, če predhodno to ne bo
dogovorjeno v skupščini. Če bo
skupščina zahtevala, da ni treba
nič sanirati, potem izvršni svet ne

bo nosil nobene odgovornosti.«
Pojasnil je še, da je iluzorno

pričakovati, da se bo Petrol prese-
lil iz te lokacije, zaradi majhnih
zalog, ki jih Ljubljana ima, pa teh
rezervoarjev ni mogoče zapreti. IS
je vztrajal, da se odmaknejo od
Ihiš, kar bo narejeno, možno pa je,
ida se bodo zaradi drugačne tehno-
llogije povečale kapaciteie. »Poča-
lkajte na ta pogovor in ne govorite,
da je izvršni svet dal komurkoli že
dovoljenje,« je svetoval delega-
Lom. »Mi bomo storili vse, da bi
vas pripeljali do točke, ko vam
bomo dokazali, da je to, kar se bo
delalo, varno, do te točke, da pa
bomo pustili vse tako, kot si želite,
nas pa ne boste pripeljali,« je še
dodal.

Glede trgovine v KS Zado-
brova-Sneberje je predsednik iz-
vršnega sveta pojasnil, da za to
liokacijo ni zanimanja, glede pre-
kcopavanja Zadobrovške ceste pa

(nadaljevanje na 2. strani)
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razložil, da je to med največjimi
enajstimi investicijami v Ljubljani
in ni mogoče pričakovati, da bo
narejena kar v enfcm mesecu. Du-
šan Dolinar, delegat te KS, se je
strinjal z odgovorom, vendar pa je
pripomnLl, da ni potrebno, da se
vsi tisti, ki na tej cesti delajo (raz-
svetljava, ptt, kanalizacija) obna-
šajo tako, kot da so vsak iz druge
države.

Delegati so sprejeli tudi reba-
lans proračuna naše občine za le-
tošnje lcto, ki zdaj znaša 109 mili-
jard in 182 milijonov dinarjev,
v primerjavi s porabo iz leta 1988
pa se je povečal za 502,8 odstotka.
Hkrati so delegati pooblastili iz-
vršni svet, da v okviru sprejetih

proračunskih virov usklajuje po-
stavke proračuna s cenovnimi gi-
banji. Dokončna razporeditev
sredstev za posamezne namene pa
bo opravljena z zaključnim raču-
nom. Obravnavali so tudi poročilo
o sprejemu otrok v vrtce naše ob-
čine v letošnjem šolskem letu in pa
gradivo za seje zborov mestne
skupščine, ki je bila 16. novem-
bra.

Naj omenimo še delegatska
vprašanja, izrečena na skupnem
zasedanju obeh zborov. Delegat iz
Zaloga je zaprosil za pomoč
skupščine pri problemu, ki ga
sami ne morejo urediti. Tovor-

• njaki, ki vozijo material za čistilno
napravo, ne uporabljajo posebej za
to zgrajene ceste, marveč Pot na
Labar, kar seveda moti prebi-

valce, saj cesta ni več v najboljšem
stanju. Ta klic na pomoč naj bi
skupščina posredovala Postaji mi-
lice Moste, ki naj ukrepa v skladu
z zakonom.

V KS Zadobrova-Sneberje so
predlagali, naj Peirol tudi v naši
občini odpre nočno dežurno čr-
palko, zanimalo pa jih je tudi, kaj
bo s parkom Zajčja dobrava. Iz
Zadvora so spraševali glede za-
prtja Hradetckega ceste, oglasili
pa sta se tudi delegaciji Julona in
Papirnice VevČe (slednja je bila
radovedna, zakaj se že drugič pre-
kopuje Zadobrovška cesta), pisna
vprašanja sta imeli še delegaciji
KS Nove Fužine (glede vrtca in
šole) ter Kodeljevo.

D. J.


